Деловые встречи
А.: У Вас есть планы на выходные?
В.: Нет, ничего особенного.
А.: Хорошо. Хотели бы Вы пойти на балет в субботу вечером? У меня есть билеты на «Лебединое озеро» в Колизей.
В.: Да, с удовольствием. Я никогда не был  на балете или в опере.
А.: Ну, я уверен, Вам понравится. А как насчёт того, чтобы чем-то заняться в субботу днём?
В. Отлично. Что Вы предлагаете?
А.: Вы когда-нибудь раньше были на матче по крикету?
В.: Нет, но я видел его по спутниковому телевидению.
А.: Ладно, возможно крикет. А как насчёт футбола или регби? В субботу несколько хороших матчей.
В.: Я видел много футбольных, но никогда не был на матче по регби. Это было бы интересно.
А.: Это подходит мне. Мы могли бы пойти и посмотреть «Лондон Скотиш». Я думаю, это лучшая команд в Лондоне.









Business meetings
A.: Have you got any plans for the weekend?
B.: No, nothing special. 
A.: Fine. Would you like to go to the ballet on Saturday night? I’ve got some tickets for Swan Lake at the Coliseum. 
B.: Yes, I’d love to. I’ve never been to a ballet or an opera. 
A.: Well, I’m sure you’ll enjoy it. And what about doing something on Saturday afternoon?
B.: Fine, what do you suggest? 
A.: Have you ever been to a cricket match? 
                                                                                              B.: No, but I’ve seen it on a satellite TV. 
                                                                                            A.: Well, cricket’s a possibility. What about football or rugby? There are some good matches on Saturday.
B.: I’ve seen a lot of football, but I’ve never been to a rugby match. That would be interesting. 
A.: That suits me. We could go and see London Scottish. I think they’re the best team in London.
       
